

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 069/22-23
西九茶館劇場—陳廷驊基金會教育專場

敬啟者：

為提升學生對國家歷史文化的認識及興趣，本校蒙陳廷驊基金會資助，特意舉辦「西九茶館劇場—陳廷驊基金會教育專場」。有關外出參觀活動之詳情臚列如下：


日期：	三月二日 (星期四)
集合時間 / 地點：	下午 1:40 / 本校有蓋操場
活動內容：	到戲曲中心欣賞茶館劇場演出
解散時間 / 地點：	下午 5:15 / 本校有蓋操場或元朗站
交通安排：	校方提供來回程旅遊巴服務
費用：	全免 (全數由校方及陳廷驊基金會資助)
服飾：	整齊校服
備註：	參與此活動的同學依時間表上第一至第七節課堂，宿生回宿舍用膳，走讀生自行用膳，依時下午 1:40 集合。

請家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次外出參觀活動，並於二月十三日(星期一)將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9833 與梁玉蘭副校長聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




謹啟
(陳妙霞)

二零二三年二月九日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 069/22-23
西九茶館劇場—陳廷驊基金會教育專場

班號：_____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並將督促敝子弟按時回校上課及認真參與活動。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二三年 月 日

The D. H. Chen Foundation – West Kowloon Tea House Student Matinees9th February 2023

Dear Parents

In order to enrich students' knowledge and interest in Chinese culture, our school is going to organise a Tea House Theatre Experience. We are pleased to inform you that your child has been invited to attend the activity. The details of the activity are as follows:

Date	:	2 nd March 2023 (Thursday)
Gathering time and venue	:	1:40p.m. / Covered playground
Programme	:	West Kowloon Tea House Student Matinees
Dismissal time and venue	:	5:15p.m. / Covered playground or Yuen Long MTR Station
Transport	:	Coach services will be provided.
Fee	:	Free of charge (A full subsidy will be provided by the school and The D. H. Chen Foundation.)
Dress code	:	School uniform
Remarks	:	Students who attend the activity should have lessons according to the school timetable (1 st lesson – 7 th lesson), and gather at 1:40 pm.

Please return the signed reply slip to class teacher on 13th October 2023 (Monday). Please feel free to contact our Vice Principal, Miss Leung Yuk Lan on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.